
 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FES dne 26. října 2020 

 
Přítomni: Ing. Libor Koudela, Ph.D., Mgr. Jan Mandys, Ph.D., Ing. Jan Fuka, 

Ph.D., JUDr. Martin Šmíd, Ph.D., Ing. Michaela Kotková Stříteská, 
Ph.D., RNDr. Ing. Oldřich Horák, Ing. et Ing. Veronika Linhartová, 
Ph.D., Ph.D., Ing. Irena Honková, Ph.D., doc. Ing. Petr Hájek, Ph.D., 
Ing. Ondřej Kuba, Patricie-Anna Reitzová, Markéta Klapalová, 
Tomáš Kupilík. 

 
Omluveni: PaedDr. Alexandr Šenec, Lucie Částková 
 
Hosté:  doc. Ing. Liběna Černohorská, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta 

Myšková, Ph.D. 
 
Přítomno 13 z 15 senátorů. AS FES je usnášeníschopný.  
 
Pozvánka na zasedání AS FES rozeslána  19. října 2020 
Materiály k projednání na zasedání rozeslány 19. října 2020 
 
Program: 

1. Představení programu zasedání. 
2. Souhlas se zasedáním a hlasováním distančním způsobem. 
3. Návrh jednacího řádu Akademického senátu FES. 
4. Doporučení delegáta za FES do Rady vysokých škol. 
5. Různé. 

 
 
1. Představení programu zasedání 

Předseda AS FES Dr. Šmíd zahájil zasedání a pozdravil přítomné. Po zahájení 
ověřil účast přihlášených senátorů. Dále představil program zasedání a zeptal se 
senátorů, zda někdo navrhuje změnu programu. 
Nikdo nenavrhl změnu programu. 
 
2. Souhlas se zasedáním a hlasováním distančním způsobem 

Dr. Šmíd uvedl, že vzhledem k distanční podobě zasedání je nezbytné v úvodu 
zasedání tuto formu schválit hlasováním. Stručně představil podobu distančního 
zasedání: Distanční zasedání bude probíhat přes MS Teams, hlasování bude 
probíhat přes MS Forms prostřednictvím odkazů zveřejněných v kanále 
„Hlasování“ v MS Teams. Kanál pro hlasování je přístupný pouze senátorům. 
K bodu nikdo nevystoupil v diskusi. 



 
Poté proběhlo hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
souhlasí s distanční formou zasedání prostřednictvím MS Teams a s hlasováním 
prostřednictvím MS Forms. 
 
Hlasování: 12 – 0 – 1 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
 
3. Návrh jednacího řádu Akademického senátu FES 

Dr. Šmíd stručně uvedl předkládaný materiál a změny, které přináší proti 
současnému jednacímu řádu AS FES. Objasnil, že po obsahové stránce dochází k 
několika změnám, které reagují na současnou situaci, příp. jsou inspirovány 
změnami, které již proběhly či mají proběhnout v JŘ AS UPa. Konkrétně jde o: 
a) zavedení možnosti distančního zasedání přímo v JŘ (s konáním zasedání 
distančním způsobem musí senátoři na začátku zasedání vyslovit souhlas), 
b) schvalování programu zasedání na začátku zasedání, 
c) zjednodušení hlasovacího kvóra na zasedáních senátu (pro všechna hlasování 
je třeba účast a souhlas nadpoloviční většiny všech senátorů, nestanoví-li zákon 
jinak), 
d) volba předsednictva na ustavujícím zasedání senátu vždy na 3 roky, tedy na 
celé volební období senátu (neplatí pro současné funkční období předsednictva). 
Dr. Šmíd dále doplnil, že k návrhu si vyžádal stanovisko děkana fakulty prof. Ing. 
Jana Stejskala, Ph.D. Děkan fakulty s předloženým návrhem souhlasí. Návrh byl 
dále předložen k posouzení právnímu oddělení univerzity. 
K bodu vystoupil Dr. Mandys s otázkou, co je důvodem prodloužení funkčního 
období předsednictva na 3 roky. Dr. Šmíd uvedl, že daná změna vychází 
především z diskuse na půdě AS UPa a z porovnání s řešením na jiných vysokých 
školách v ČR. Dr. Mandys k tomu doplnil, že současná délka funkčního období 
předsednictva (1 rok) vyvolávala pravidelně nutnost setkání senátu pouze za 
účelem provedení této volby. 
 
Poté proběhlo hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
projednal a schvaluje Jednací řád Akademického senátu Fakulty ekonomicko-
správní Univerzity Pardubice v navrženém znění. 
 
Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 



 
4. Doporučení delegáta za FES do Rady vysokých škol 

Dr. Šmíd stručně uvedl předkládaný návrh. Vysvětlil, že AS FES nevolí delegáta 
do RVŠ, ale pouze doporučuje delegáta za fakultu AS UPa, který pak delegáty 
volí. Uvedl, že senátoři a zástupci vedení fakulty byli osloveni k podání návrhů 
na delegáta. V určené lhůtě (do 16. 10. 2020) byl podán jeden návrh na delegáta 
za FES – Doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D. 
K bodu nikdo nevystoupil v diskusi. 
 
Poté proběhlo tajné hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
doporučuje Akademickému senátu Univerzity Pardubice jako delegáta za FES do 
Rady vysokých škol Doc. Ing. et Ing. Renátu Myškovou, Ph.D. 
 
Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
5. Různé 

Dr. Fuka poděkoval Dr. Šmídovi za organizaci zasedání v distanční podobě. 
Dr. Šmíd poděkoval všem senátorům za účast v usnášeníschopném počtu a za to, 
že se celé zasedání podařilo zvládnout bez větších technických problémů. Dále 
vyslovil přání, že příští zasedání AS FES snad bude možné uspořádat v prezenční 
podobě. 
 
V Pardubicích, 26. října 2020 
 
       JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. 
       předseda AS FES 


